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Ob e c  Ok ol i čn á  n a  O s tr ov e  

ZÁ PI S NI C A  

z  I .  za sadnu t ia  Obe c n ého  za s tup i t eľ s t v a  ob c e  Okol i čná  n a  O s t ro ve  

konaného v Miestnom kultúrnom stredisku v Okoličnej na Ostrove dňa 24. 1. 2020 
 

Prítomní :   
- starosta obce:     Ing. Iveta Feketeová, 
- vedúca úradu:    Ing. Adriana Tóthová, 
 
- poslanci:  Štefan Antala (od 18:09), Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, 
Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török  

 
- obyvatelia obce podľa prezenčnej listiny 
 
Priebeh zasadania: 
Zasadnutie prebiehalo od 18:01 hod. do 19:00 hod. 

 Pani starostka obce privítala prítomných a skonštatovala, že na zasadnutí OZ je 
prítomných 7 poslancov, teda OZ je uznášania schopné. Ospravedlnila neprítomnosť hlavnej 
kontrolórky JUDr. Ing. Ivety Némethovej a pani poslankyne Anity Nagyovej, informovala 
o meškaní poslanca Štefana Antalu. Prítomných oboznámila s navrhovaným programom 
zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Okoličná na Ostrove, ktorý bol poslancom zaslaný 
v pozvánke,  riadne vyvesený na úradnej tabuli obce a zverejnený na www stránke obce. Za 
overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Vidor Olláry a Mgr. Tivadar Török a za 
zapisovateľku Ing. Adriana Tóthová. Pripomienky k navrhnutému programu ani k  osobám 
overovateľov a  zapisovateľky zo strany prítomných poslancov neboli. 
Obecné zastupiteľstvo hlasovalo o programe zasadnutia OZ ako aj zapisovateľa a overovateľov 
zápisnice nasledovne: 
Program zasadnutia:    

  
1. Zahájenie   
2. Schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Informatívna správa o plnení uznesení 
4. Interpelácia 
5. Správa hlavného kontrolóra obce z kontroly vyúčtovania poskytnutých dotácií 

v roku 2018 
6. Správa hlavného kontrolóra obce z kontrolnej činnosti za rok 2019 
7. Návrh na schválenie zámeru na predaj majetku obce formou obchodnej verejnej 

súťaže - parc. č. C KN 877/108 
8. Návrh Zmluvy o spolupráci a združení finančných prostriedkov 
9. Informácie starostky 
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10. Záver 
zapisovateľ: Ing. Adriana Tóthová, 
overovatelia zápisnice: Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török 

Program I. zasadnutia OZ, overovatelia zápisnice a zapisovateľka boli uznesením č. 1/2020 
schválené jednohlasne. 
Výsledky hlasovania:                           

prítomní:   7 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor 
Olláry, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor 
Olláry, Mgr. Tivadar Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Informatívna správa o plnení uznesení 
Informatívna správa o plnení uznesení zo zasadnutí OZ dňa 27. 11. 2019 a 17. 12. 2019 bola 
zaslaná spolu s pozvánkou. Do diskusie na neprihlásil nikto z poslancov.  
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 2/2020. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   7 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor 
Olláry, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor 
Olláry, Mgr. Tivadar Török)           

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Interpelácia 
O slovo sa prihlásil pán poslanec Farkas s otázkou ohľadom dotácií na rok 2020. Uviedol, že 
na zasadnutí OZ dňa 17. 12. 2019 OZ schválilo dotácie podľa predložených žiadostí, ale 
zástupcovia žiadateľov nevedia v akej výške a v akej forme im budú dotácie poskytnuté. Pani 
starostka uviedla, že dotácie, ktoré už zastupiteľstvo schválilo, sú v súlade s uznesením OZ 
zapracované do rozpočtu na rok 2020. So žiadateľmi bude uzatvorená zmluva o poskytnutí 
dotácií za predpokladu zákonom stanovených podmienok.  
 
Správa hlavného kontrolóra obce z kontroly vyúčtovania poskytnutých dotácií v roku 2018 
Správa hlavného kontrolóra obce z kontroly vyúčtovania poskytnutých dotácií v roku 2018 bola 
poslancom OZ zaslaná spolu s pozvánkou. Pani starostka uviedla, že hlavná kontrolórka počas 
kontroly nezistila žiadne nedostatky. Odporúčania uvedené v správe na zmenu VZN boli 
zaslané na právne posúdenie a v zmysle odporúčaní právnika bude v prípade potreby 
vypracované nové VZN a predložené OZ na schválenie. 
Pripomienky neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 3/2020. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   7 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor 
Olláry, Mgr. Tivadar Török)  
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za:               7 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor 
Olláry, Mgr. Tivadar Török)           

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Správa hlavného kontrolóra obce z kontrolnej činnosti za rok 2019 
Správa hlavného kontrolóra obce z kontrolnej činnosti za rok 2019 bola poslancom OZ zaslaná 
spolu s pozvánkou. Pripomienky k správe neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 4/2020. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   7 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor 
Olláry, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor 
Olláry, Mgr. Tivadar Török)           

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
Na zasadnutie OZ sa dostavil poslanec Štefan Antala o 18:09 hod. 
 
Návrh na schválenie zámeru na predaj majetku obce formou obchodnej verejnej súťaže - 
parc. č. C KN 877/108 
V úvode pani starostka uviedla, že rodina Martinčeková doručila ešte koncom  minulého roku 
na obecný úrad žiadosť o kúpu pozemku. OZ uznesením č. 74/2019 vyhlásilo pozemok za 
nadbytočný a uložilo dať vypracovať znalecký posudok na určenie hodnoty pozemku. Znalecký 
posudok je vypracovaný a hodnota pozemku bola znalcom určená na 700,- Eur. Nakoľko 
pozemok hraničí aj s pozemkami iných vlastníkov a nie je priľahlý k pozemku zastavanej 
stavbou v ich vlastníctve, je ho možné  predať len formou obchodnej verejnej súťaže . V zmysle 
zákona o majetku obcí musí OZ určiť spôsob predaja a pomienky predaja.  Podmienky 
obchodnej verejnej súťaže boli poslancom OZ zaslané s pozvánkou. Na obecný úrad neboli 
doručené žiadne námietky. V rámci diskusie neboli žiadne pripomienky. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 5/2020. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)           

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Návrh Zmluvy o spolupráci a združení finančných prostriedkov 
Pani starostka informovala prítomných, že uzatvorením zmluvy by sa združili finančné 
prostriedky potrebné na činnosť Regionálnej rozvojovej agentúry – chod MAS , ktorá síce 
získala na svoju činnosť finančné prostriedky, ale nakoľko je projekt financovaný formou 
refundácie, k týmto finančným prostriedkom sa dostane až po ukončení projektu. Nakoľko 
MAS obcí Dolného Žitného Ostrove, ktoré je zakladateľom RRA nemá majetok a z toho 
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dôvodu nemôže žiadať úver . Jej činnosť by bola financovaná zo združených prostriedkov obcí 
pre ktoré spracováva projekty a následne po vyúčtovaní budú v roku 2023 tieto finančné 
prostriedky obci vrátené. V rámci diskusie sa pani poslankyňa Csernyánszka spýtala, aké 
výhody prináša pre obec toto združenie  Pani starostka uviedla, že Združenie Leader MAS 
každoročne získalo prostriedky na drobné projekty pre každú členskú obec. Či už sú to 
stromčeky, drobná architektúra. Po prvýkrát MAS uspela v programoch, v rámci ktorých 
jednotlivé obce môžu uskutočniť väčšie projekty v prípade našej obce je to rekonštrukcia 
a vybudovanie infraštruktúry k železničnej stanice spoločne s obcou Veľké Kosihy, ako to už 
obecné zastupiteľstvo schválilo. Ďalej sa pani poslankyňa Csernyánszka spýtala, či je to 
jednorazový príspevok vo výške 1 841,- Eur. Pani starostka uviedla, že áno, členské je vo výške 
niekoľko sto ,- Eur ročne v závislosti od počtu obyvateľov obce. Ďalšie otázky neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 6/2020. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)           

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Informácie starostky 
Pani starostka rozdelila svoje informácie do troch hlavných skupín. 
1. kultúrne podujatia v roku 2020 – uviedla, že v tomto roku bude obec oslavovať 800 výročie 
prvej písomnej zmienky o obci dňa 20. 6. 2020, 130 rokov založenia dobrovoľného hasičského 
zboru, vlani bolo 20. výročie partnerstva s obcou Tárkány, ale z dôvodu volieb do samosprávy 
v Maďarsku sa oslava uskutoční v tomto roku. Na financovanie 800 výročia obce je podaná 
žiadosť o dotáciu, momentálne je v štádiu posudzovania, obec neobdržala žiadne oznámenie o 
prípadných nedostatkoch, ktoré by mohli byť dôvodom na jej vylúčenie, takže je nádej, že 
finančné prostriekdy budú obci poskytnuté. 20. výročie spolupráce s obcou Tárkány po dohode 
so zástupcami obce Tárkány bude v Okoličnej na Ostrove dňa 19. 6. 2020 v rámci obecných 
osláv a v obci Tárkány v septembri 2020. V tomto roku bude obec organizovať aj športový deň 
9 obcí 1. mája 2020. Okrem toho sa v obci každoročne organizujú Hetényiho dni, Deň 
dôchodcov a obecné vianoce. O termíne uskutočnenia týchto osláv by malo OZ rozhodnúť na 
ďalšom zasadnutí dňa 17. 4. 2020. Požiadala poslancov, aby svoje návrhy na ďaľšie kultúrne 
podujatia doručili včas pred týmto zasadnutím, aby ich bolo možné zapracovať do plánu 
kultúrnych podujatí. 
2. dotácie získané v roku 2019 a realizované investičné akcie a udržiavacie práce – pani 
starostka uviedla, že obec v roku 2019 získala dotáciu vo výške 15 tis. Eur na opravu 
zdravotného strediska, dotácia vo výške 30 tis. Eur z roku 2018 bola použitá na požiarnu 
zbrojnicu a ODHZ dostal do výpožičky nové IVECO DAILY, na účte obce je už dotácia vo 
výške 8 tis. Eur na detské ihrisko, výstavba bude realizovaná do 30. apríla 2020. Pán poslanec 
Farkas sa spýtal, ktorá firma bude dodávateľom. Ing. Tóthová odpovedala, že v prieskume trhu 
uspela firma INTERSYSTEM.EU, je podpísaná zmluva na 15 tis. Eur na WIFI pre Teba, 2 700 
Eur získala obec od NSK na obecné oslavy v roku 2019 a na zber podkladov pre knihu o obci. 
V rámci projetku LEADER bolo v obci vysadených 100 ovocných stromov, boli umiestnené 
lavičky a obec dostala aj semeno trávy. Z vlastných zdrojov obce bol zakúpený traktorový 
príves a zriadenie malej obecnej kompostárne, vďaka ktorej sa % vyseparovaného biologicky 
rozložiteľného odpadu zvýšilo o viac ako 15%.  Pani Csernyánszka sa pýtala, od kedy bude 
kompostáreň v prevádzke. Pani starostka uviedla, že kompostáreň už je v prevádzke, zatiaľ 
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formou zvozu pracvoníkmi obce. Otváracie hodiny sú v súlade s prevádzkovým poriadkom v 
stredu a v sobotu.  Pani Csernyánszka sa vyjadrila, že treba venovať pozornosť osvete v obci v 
oblasti separácie odpadu, lebo obyvatelia sa sťažujú na zvyšovanie poplatku za odpad, ale musia 
si uvedomiť, že aj oni sami môžu prispieť k zníženie množstva komunálneho odpadu a zvýšiť 
podiel separovaného odpadu. 
3. Výzva na predkladanie žiadostí o dotácie podľa §1 a §2 Výnosu Ministerstva financií SR 
číslo 26825/2005-411 z 9. decembra 2005 o poskytnutí dotácií v pôsobnosti Ministerstva 
financií Slovenskej republiky na rok 2020 – je zverejnená a je možné požiadať finančné 
prostriedky na zveľadenie majetku obce. V roku 2019 obec získala dotáciu vo výške 15 tis. Eur 
na opravu budovy zdravotného strediska. V obci ešte stále máme 70 svietidiel s vysokou 
spotrebou a bola by vhodná ich výmena za úsporné a na niektorých miestach aj v novej časti 
obce bude potrebné doplniť chýbajúce stĺpy. Na základe prieskumu trhu vychádza, že pri 
maximálnej výške dotácie 15 000 eur by bolo možné za jeden rok zrealizovať najnutnejšie 
výmeny a realizáciu nových v novovybudovanej časti obce. Poslanci skonštatovali, že je 
potrebné v každom prípade požiadať o dotáciu a to v plnej výške.  
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 7/2020. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Záver 
Pani starostka poďakovala prítomným  za účasť a ukončila zasadnutie OZ o 19:00 hod.. 

 

Zapísala: Ing. Adriana Tóthová                                ..................V. R. ..................... 

                         

 

...............V. R. .................  

      Ing. Iveta Feketeová 
            starosta obce 

 

Overovatelia:  

Vidor Olláry       ........................................ 

Mgr. Tivadar Török                   ........................................ 


